
2020D50312 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit heeft een 
aantal vragen voorgelegd aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit inzake de Wijziging van de begrotingsstaten van het 
Ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit (XIV) en het 
Diergezondheidsfonds (F) voor het jaar 2020 (wijziging samenhangende 
met de Najaarsnota) (Kamerstuk 35 650 XIV). 

De voorzitter van de commissie,
Kuiken 

De adjunct-griffier van de commissie,
Goorden 
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Nr. Vraag 
1 Is het correct dat de PAS-melders opgeroepen zijn om hun 

gegevens bij de Rijksdienst voor Ondernemend Nederland 
(RVO.nl) in te dienen? Gaat u met deze gegevens voor elke 
PAS-melder een natuurvergunning (proberen te) regelen? 

2 Op welke wijze voorziet u voldoende stikstofruimte te creëren voor 
de legalisatie van de PAS-melders? 

3 Wat is de gemiddelde subsidie die een varkenshouder ontvangt 
om te stoppen middels de Subsidieregeling sanering varkenshou-
derij (Srv)? 

4 Welk deel van de ontvangen Srv-subsidie gaat bij een varkenshou-
der gemiddeld naar het aflossen van leningen bij een bank? 

5 Hoeveel stikstofdepositievermindering wordt momenteel naar 
schatting gerealiseerd door de Srv en hoeveel minder is dat dan de 
ramingen van het voorjaar van 2020? 

6 Hoeveel varkens zullen er in Nederland minder gehouden worden 
(naar schatting) als gevolg van de Srv? 

7 Op welk moment zal de «stikstofruimte» uit de Srv ingeboekt 
worden in het stikstofregistratiesysteem? 

8 Zijn de vergunningen voor de 75.000 woningen waarvoor het 
stikstofregistratiesysteem ruimte moest bieden in 2020 volledig 
uitgegeven? Zo ja, om hoeveel stikstofruimte ging het? Zo nee, 
waarom niet? 

9 Waarom wordt het subsidieplafond voor de Srv niet volledig 
benut? 

10 Welk deel van het subsidieplafond voor de Srv van de totale 450 
miljoen wordt niet benut? Om welk bedrag gaat dit? 

11 Hoeveel varkenshouders hebben zich nu aangemeld voor de Srv? 
12 Wanneer kunt u meer duidelijkheid geven over waar de overgeble-

ven middelen van de Srv aan worden uitgegeven in het kader van 
de aanpak van de stikstofproblematiek? 

13 Welke gevolgen heeft deze onderuitputting voor de stikstofaanpak? 
Hoe bent u nu van plan de geplande stikstofreductie realiseren? 

14 Aan welke stikstofmaatregelen wilt u de overblijvende middelen 
besteden? 

15 Kunt u toelichten hoeveel ondernemers een beroep gedaan 
hebben op de Regeling tegemoetkoming land- en tuinbouwonder-
nemers COVID-19? 

16 Kunt u bevestigen dat er nu dus geen ondernemers in de land- en 
tuinbouw zijn die behoefte hebben aan financiële ondersteuning 
als gevolg van COVID-19, terwijl de COVID-19-pandemie nog 
steeds gaande is? 

17 Wat gebeurt er met de verlaging van 350 miljoen euro die niet is 
uitgegeven in de Regeling tegemoetkoming land- en tuinbouwon-
dernemers? 

18 Welke andere sectoren hebben het nu, net als de sierteelt en de 
aardappelsector toen, zwaar door de COVID-19 crisis en welke 
mogelijkheden ziet u om de niet uitgegeven 350 miljoen euro te 
gebruiken om deze sectoren tegemoet te komen? 

19 Waarom is de 10 miljoen euro die beschikbaar is voor gemeenten 
in regio’s waar de saneringsproblematiek aan de orde is, niet 
uitgegeven? Hoeveel en welke gemeenten hebben een beroep op 
de ondersteuning gedaan? Wat is de afweging om deze gemeen-
ten niet tegemoet te komen, ook gezien de problematiek met de 
vervroegde beëindiging van de pelsdierhouderij? 

20 Waarom bedragen de uitvoeringskosten van de nadeelcompensa-
tieregeling voor nertsenhouders 20 miljoen euro? Hoe verklaart u 
dit hoge bedrag? 

21 Voorziet u naast de 75 miljoen euro die is gereserveerd voor het 
ruimen van nertsenbedrijven nog extra kosten? 
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22 Welke dierhoudende sectoren dragen momenteel niet bij aan het 

Diergezondheidsfonds? 
23 Welke dierhoudende sectoren dragen momenteel wel bij aan het 

Diergezondheidsfonds? 
24 Voorziet u in 2020 nog een stijging van de ruimingskosten bij 

mogelijk nieuwe besmettingen? 
25 Hoe wilt u in de toekomst omgaan met onverhoopte grootschalige 

ruimingen in dierhoudende sectoren die nu niet bijdragen aan het 
Diergezondheidsfond? 

26 Wat is de reden van de vertraging van de middelen die beschik-
baar zijn voor innovatie op het boerenerf en waarom wordt hier 
gezien de stikstofproblematiek niet meer urgentie aan gegeven? 

27 Kunt u een toelichting geven op de 276 miljoen euro uit het 
klimaatakkoord voor de veenweideaanpak en daarbij aangeven wat 
het verschil is tussen deze 276 miljoen en de 100 miljoen die is 
gereserveerd voor de impuls van veenweiden? 

28 Kunt u een overzicht geven van de projecten die financieel 
ondersteund worden in het kader van de Floriade? 

29 Op welke manier vindt de verantwoording van de gelden voor 
gerichte opkoop plaats? 

30 Kunt u de Kamer informeren over de voortgang van de 
gebiedsprocessen? 

31 Kunt u een actueel overzicht geven van de animo en het aantal 
inschrijvingen voor de diverse stoppersregeling die zijn afgekon-
digd door de rijksoverheid en de provincies? 

32 Welke mogelijkheden worden de tuinders, die een heffing 
opgelegd krijgen van 4,5 miljoen euro vanwege een overschrijding 
van het heffingsplafond, geboden als zij door de COVID-19-crisis 
moeite hebben met het betalen van de opgelegde extra heffing in 
2020? Is een betaalregeling mogelijk? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
hoe wordt de betaalregeling vormgegeven? 

33 Kunt u een toelichting geven op de extra middelen van 3,1 miljoen 
voor onderzoek en pilots? Welke pilots en demo’s worden/zijn er 
opgestart? Hoe wordt er naast extra middelen ook in regelgeving 
meer ruimte geboden aan nieuw onderzoek, pilots en demo’s? 

34 Waarom is het mestprogramma vertraagd bij de Nederlandse 
Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA) en RVO? Op basis van welke 
argumenten is een prioritering gemaakt waardoor het mestpro-
gramma vertraagd is en wat zijn de gevolgen hiervan? 

35 Wat houdt de technische herschikking van artikel 12 naar artikel 11 
precies in en waar gaat dit over? 

36 Hoeveel extra fte denkt de NVWA nodig te hebben om de huidige 
onderbezetting op het gebied van handhaving op te lossen? 

37 Hoeveel extra dierenartsen heeft de NVWA het afgelopen jaar 
geworven? 

38 Bent u als gevolg van recente zoönosen van plan om het aantal 
diersectoren dat aangesloten is bij het Diergezondheidsfonds uit te 
breiden? Zo ja, met welke sectoren? 

39 Hoe kan de forse toename van 3,5 miljoen worden verklaard in het 
aantal boetes? 

40 Kunt u een toelichting geven op de apparaatskosten en de 
stijgingen over de afgelopen vijf jaar (zowel in absolute als 
procentuele zin)? Hoe is deze stijging te verklaren en blijft deze 
stijging doorzetten? Zo nee, waarom niet? Zo ja, kunt u dat 
toelichten? 

41 Denkt u dat de apparaatskosten ook in 2021 zullen stijgen? 
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42 Kunt u een nadere toelichting geven op de stijging van de 

departementsuitgaven van 24% tussen de vastgestelde begroting 
en de tweede suppletoire begroting? Welk deel van de stijging 
wordt verklaard door het programma DG Stikstof en voor welke 
activiteiten is dat (op hoofdlijnen)? 

43 Kunt u specificeren waaruit de extra personele kosten voor het 
nieuw opgerichte programma van het DG Stikstof bestaan? 

44 Welke werkzaamheden kunnen niet worden uitgevoerd door de 
NVWA en waarom loopt het herstel minder voorspoedig dan 
eerder ingeschat? 

45 Waaruit bestaan de overige personele kosten (12 miljoen euro) van 
het agentschap NVWA? 

46 Kunt u specificeren waaruit de materiële kosten voor het agent-
schap NVWA bestaan?
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